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Foto moment op peuterspeelzaal 1x in de 2 jr is het voorstel. Zijn we mee akkoord. 
Voorstel vanuit de oudercommissie is om met pedagogisch medewerkers te overleggen 
of het mogelijk is van elke groep een groepfoto te maken en deze eventueel te delen via 
mail of whats-app  hier zouden wij als oudercommissie eventueel in kunnen helpen. Dit 
moet even worden besproken met de pedagogisch medewerkers. 
 
We zijn het eens met de opgestelde acte hierover is gemaild dat er vanuit ons akkoord is. 
Wat we eventueel als oudercommissie TZT nog wel kunnen doen is het nogmaals na 
gaan hoe dit eventueel leeft onder de woensdag groep. De response op de acte onder de 
ouders was namelijk erg laag en met maar 2 personen verschil is er dus besloten om het 
te laten zoals het nu is. 
 
Punten die we als commissie even moeten doen zijn:  
groep’s foto overleggen met pedagogisch medewerkers. 
Navragen of we kunnen helpen met betrekking tot het zomerfeest. 
pedagogisch plan even na lezen (mochten er punten zijn dit even aangeven) 
 
Volgende vergadering  7-april-19 


